
آرمان ملی: در حالی که قرار است از روز 
انتخابات  نامزدهای  نام  ثبت  سه شنبه 
فدراسیون فوتبال آغاز شود اهالی فوتبال 
اعتقاد دارند برای بهبود شرایط این رشته 

نیاز به تغییر در راس فدراسیون است. 
   زمان ثبت نام 

فدراسیون  انتخابات  ثبت نام  زمان 
فوتبال اعلام شد. به گزارش ایسنا، هدایت 
ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال اعلام کرد 

که ثبت نام از نامزدهای فدراسیون فوتبال 
از ۱۱ دی ماه تا روز بیستم همین ماه ادامه 

خواهد داشت. انتخابات فدراسیون ۱۱ اسفند 
سال جاری برگزار خواهد شد.
   ماجرای مجمع آنلاین 

یاسر همرنگ که پیش از شروع لیگ برتر جاری از دنیای 
داوری خداحافظی کرد، در خصوص وضعیت فدراسیون 
ک می گوید: ببینید، فدراسیون فوتبال با  فوتبال به تابنا
همین مجمعی که اخیراً به صورت آنلاین برگزار کرد، این پیام 
را داد که هر کاری دلم بخواهد انجام می دهم. مجمع را آنلاین 
برگزار کردند و در حالی که خیلی چیزها مثل تعداد رأی و رأی 
دهنده ها و... گنگ و مبهم بود، آقای ممبینی یک عددی را 
اعلام می کرد و همه با صلوات آن را تصویب می کردند. همین 
موارد باعث سلب اعتماد مجموعه فوتبال از فدراسیون 
گر قرار است مهدی تاج باز هم در  می شود. به نظر من ا
انتخابات باشد، بهتر است هیچکس به نشانه اعتراض ثبت 
نام نکند. تعجب می کنم که این همه حرف و حدیث و ابهام 
مثلاً درباره طهمورث حیدری یا احسان اصولی در هیأت های 
استانی شان وجود دارد، اما همچنان عضو هیأت رئیسه 
هستند. چند وقت پیش رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس 
در مصاحبه ای گفت که در خصوص مواردی چون پرونده 
ویلموتس باید آقای فغان پور برود و توضیح دهد. گویا هنوز 
که اتفاقی نیفتاده و به نظرم در چنین شرایطی باید دادستان 
تهران یا دادستان کل کشور ورود کنند. این همه حرف و 
حدیث درباره ساختمان پرسپولیس، ساختمان فدراسیون، 
قرارداد خرید VAR و... وجود دارد. من همین الان می توانم 
۳۰ سؤال که فدراسیون مهدی تاج باید به آن پاسخ دهد را 
عنوان کنم. من فکر می کنم لازم است حداقل آقای دنیامالی 
به عنوان وزیر ورزش به قضایا ورود کند. تاج می آید و می گوید 
VAR داشته است. این  که در بعضی هفته ها هر ۸ بازی 
درحالی است که یک هفته از مسابقات در 6 روز برگزار شده و 
برای همین همه بازی ها VAR داشته. در حالی که اصلاً تعداد 
داور آموزش دیده و مسلط برای انجام چنین کاری ندارند. من 
نمی دانم اینها واقعاً مخاطب را چه چیزی فرض می کنند. از 
طرفی صدای ارتباط داور با اتاق VAR را در یک برنامه پخش 
می کنند و زیرنویس می شود که صدای فلان داور است، در 
حالی که صدای دانیال مرادی بود و خود این موضوع خط 
قرمز فیفاست که مسئولی از کمیته داوران در اتفاقات یک 

بازی ورود کند. 

   نمره کفاشیان 
علی کفاشیان رئیس پیشین فدراسیون فوتبال  در خصوص 
عزل عزیزی خادم گفت: »آن موقع یک هیأت رئیسه تشکیل 
شده بود و آقای عزیزی خادم به عنوان رئیس فدراسیون 
مشغول فعالیت بود ولی یکسری دخالت های بیرونی و فشار 
این دخالت ها بر هیأت رئیسه باعث شد که این کار انجام شود. 
حال اینکه دلایلی وجود داشت که آن فشار را وارد کردند اطلاعی 
ندارم و به آن ورود نکردم.« او در همین باره افزود: »یک اختیار 
گر اساسنامه را آنطور  بیخود به هیات رئیسه داده شده بود. ا
ننوشته بودند و اختیاری که باید برای مجمع باشد را به هیأت 
رئیسه نمی دادند این برکناری صورت نمی گرفت. به نظر خودم 
کنش به اینکه چرا با  آن اتفاق اصلا فوتبالی نبود.«  کفاشیان در وا
وجود این همه وکیل کار کشته پرونده ویلموتس رخ داد، پاسخ 
داد: »شاید موقع عقد قرارداد ویلموتس با هیچ وکیل کارکشته ای 
صحبت نشده است. وقتی یک مدیریت بیاید و چنین بحرانی 
اتفاق بیفتد، این مسائل پیش می آید. این را در نظر بگیرید که 
بعد از ویلموتس آقای اسکوچیچ را آوردند، همه را برد به جام 
جهانی رفت اما عوضش کردند. خب این اتفاقات غیر اصولی 
کید کرد: »متاسفانه پرونده ویلموتس نقطه  است.« کفاشیان تا
سیاهی بود که ایجاد شد و هنوز هم مانده است.« او درباره اینکه 
قصدی برای بازگشت به فوتبال دارد یا نه توضیح داد: »دلم برای 
فوتبال تنگ نشده است. در فوتبال فشار بسیار سنگینی وجود 
گر نتوانی آنها را برآورده کنی  دارد چون جامعه توقعاتی دارد که ا
و دستت بسته است یا هر دلیل دیگری باعث می شود روی 
مدیریت شما فشار بالایی بیاید.« رئیس پیشین فدراسیون 

فوتبال این را هم گفت که نمی خواهد در انتخاب نامزد شود: 
»قصدی برای شرکت در انتخابات ریاست فدراسیون ندارم. به 
آن فکر میکنم که علتش هم اصرار برخی دوستان است. همان 
اولین بار که رئیس فدراسیون شدم که هم همینطور شد و خودم 
به شخصه دوست نداشتم. آنجا به من گفتند بیا نامزد بشو و 
بعد برو کنار اما ریاست به گردنم افتاد. هر بار دیگر که مسئولیت 
به عهده ام بیفتد سفت و محکم جلو می روم و کسی نمی تواند 
جلویم را بگیرد. همان زمان هم به من گفتند فوتبالی نیستی 
و استعفا بده اما قبول نکردم.« او در پاسخ به این سوال که به 
فدراسیون مهدی تاج چه نمره ای می دهد گفت: »اینجا دو 
بحث وجود دارد. یکسری مسائل را خود آقای تاج عنوان می کند و 
یکسری مسائل را نگاه جامعه امتیاز می دهد. شاید در یک بخش 

نمره تاج بالا باشد و در بخش دیگر پایین باشد.«
   نظر درویش 

گر تاج در  از درویش، مدیرعامل پرسپولیس سوال شده که ا
انتخابات فدراسیون فوتبال شود آیا به او رای خواهید داد که 
گر تداوم این فوتبال را بخواهیم  او این پاسخ را داده است: »ا
وبخواهیم به این وضع اداره شود باید به تاج رای بدهیم. اما 
گر بخواهیم فوتبال اصلاح شود نباید رای بدهیم و باید فرد  ا
دیگری را انتخاب کنیم.« درویش درباره کاندیدای حاضر در 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال برای دور بعد این جملات 
را به زبان آورد: »کاندیدای بسیاری هستند. افراد زیادی هم با 
من تماس گرفته اند که به آنها رای بدهیم. ببینید به چه راحتی 
میزبانی از تیم های ایرانی گرفته شده است. کسی باید بیاید که 

در مجامع بین المللی حق ما را بگیرد.«
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انتقاد همرنگ، کفاشیان و درویش به مدیریت فدراسیون فوتبال  

گر تغییر می خواهید به تاج رای ندهید! ا

کنش آموریم به سومین شکست   وا
متوالی منچستر و سقوط به رده ۱۴

سرمربی یونایتد عنوان کرد با وجود سریال 
شکست ها، به ایده خود در این تیم پایبند 
است. منچستریونایتد سومین شکست متوالی 
خود در لیگ برتر انگلیس را نیز متحمل شد و با 
دو گل به ولورهمپتون باخت.  ماتئوس کانیا گل 
اول بازی را به ثمر رساند و ولوز را جلو انداخت 
و در ادامه هوانگ هی چان در آخرین لحظات 
بازی برتری را دو برابر کرد. آموریم پس از بازی 
به اسکای اسپورت گفت: باید خیلی پیشرفت 
کنیم. متاسفانه فاقد روحیه جنگندگی هستیم 
و باید راه بهتری برای بردن بازی ها پیدا کنیم. 
در کنترل بازی ایرادات زیاری داریم و مهمتر از 
همه روی ضربات شروع مجدد ضعف داریم.  
نتایج ضعیف یونایتد بعد از روی کار آمدن روبن 
آموریم به جای اریک تن هاخ ادامه داشته است 
کنون یونایتد ۳ بازی پیاپی را با شکست  و ا
روبه رو شده است. در واقع از سپتامبر ۲۰۲۳، این 
اولین بار است که یونایتد سه بازی متوالی را در 
تمام رقابت ها باخته است. سرمربی پرتغالی در 
بخش بعدی صحبتهایش افزود : ما باید حرفه 
ای با شرایط برخورد کنیم. من به ایده خود تا 

پایان ادامه خواهم داد.

ویژه

گفتوگو

هاشم حیدری مهاجم سابق استقلال و 
کارشناس فوتبال در مورد دیدار اخیر تیم آبی 
پوش تهران در لیگ برتر و شرایط این تیم 

صحبت کرد. 
ل سومین تساوی پیاپی را در     استقلا

خانه چادرملو اردکان کسب کرد!
واقعاً  و  نداشت  خوبی  کیفیت  که  بازی   
گر در دو سه بازی خوب  استقلال مشکل دارد. ا
بود هم اتفاقی بود. استقلال کمبود مهره دارد 
و بهترین مربی دنیا هم سرمربی این تیم شود 
با این بازیکنان نمی تواند کاری از پیش ببرد. 
مدرسه فوتبال نیست که مربی بخواهد اصول 
ابتدایی فوتبال را به بازیکنان یاد بدهد. بهترین 
کتیک ها و استراتژی ها هم  و کاربردی ترین تا
ترسیم شود این بازیکنان توانایی اجرای آن 
را ندارند و فردا روز نباید به موسیمانه انتقاد 
کرد، چون بازیکنان ناتوان در اجرای دستورات 
کتیکی هستند. مهاجمان نمی توانند توپ  تا
نگه دارند، هافبک ها در بازیگردانی و میدان 
داری دچار ایراد جدی هستند. پاس کاری 
خوبی صورت نمی گیرد، سانتر های سالمی روی 
دروازه ارسال نمی شود، توپ های درستی به 
بیرون داده نمی شود تا بازیکن داخل محوطه 
گر کیفیت زمین چمن هم  جریمه قطع کند. ا
خوب نیست ولی برخی برنامه ها را می توان روی 
زمینی که خوب نیست هم اجرا کرد. با وقت های 
اضافه ۱۰۰ دقیقه بازی بود، کلاً دو تا موقعیت 
استقلال داشت که مدافعان چادرملو دروازه 

تیم شان را نجات دادند.  
زیابی     عملکرد موسیمانه را چگونه ار

می کنید؟
بعد از آنکه امتیازات زیادی از دست رفت، با 
آمدن موسیمانه، شوک به تیم داده شد و برابر 
الاهلی و فولاد خوزستان بازی خوبی از استقلال 
دیدیم. بازیکنان انگیزه داشتند تا خود را به 
سرمربی نشان دهند، یادمان نرود که دو گل هم 
سیلوا که مدافع بود زد. استقلال یک تیم درجه 
۲ شده، برابر تیم های مطرح خوب و با جدیت 
بازی می کند، مقابل تیم های معمولی یک بازی 
عادی و بی انگیزه را انجام می دهد. با هر تیم 
قوی از استقلال بازی خوب می بینم. بالاخره 
باید به سرمربی فرصت داد تا توانایی های خود 
را نشان دهد. با تساوی در خانه الاهلی و برتری 
مقابل فولاد و مس کرمان که موضوع تمدید 
ح شود و مدیریت هم نباید زیر بار  نباید مطر
گر فوتبالی  فشار فضای مجازی می رفت، البته ا
و کاربلد بود که نیست. تصمیم های احساسی 
و غیرمنطقی به استقلال لطمه زده، چون تیم 
قوی و کاردانی نیست که عاقلانه تصمیم بگیرد.  

حیدری: 
 استقلال یک تیم 

درجه ۲ شده است

تثبیت صدرنشینی لارستان در لیگ  
برتر هندبال بانوان

هندبال  برتر  لیگ  ششم  هفته  تسنیم: 
بانوان با پیروزی رایزکو و نفت و گاز گچساران 
گرس پیگیری شد. به  و شکست سپاهان و زا
گزارش روابط عمومی فدراسیون هندبال، هفته 
ششم بیستمین دوره لیگ برتر هندبال بانوان 
ایران صبح روز جمعه با برگزاری چهار دیدار 
پیگیری شد که طی آن فولاد سپاهان اصفهان با 
شکست مقابل صدرنشین به رده پنجم سقوط 
کرد، سنگ آهن بافق میهمان خود را گلباران 
کرد، رایزکو با دست پر از ملایر برگشت و نامی نو 
اصفهان نیز در خانه خود شکست را پذیرا شد.  
در یکی از مهمترین بازی های این هفته فولاد 
سپاهان میهمان شهید چمران لارستان بود 
گذار  که نتیجه این دیدار را با حساب ۲5 بر ۲۲ وا
کرد تا به رده پنجم سقوط کند. سنگ آهن بافق 
گرس جنوبی کازرون را  هم میهمان خود تیم زا
با نتیجه ۳۸ بر ۱۸ گلباران کرد تا جمع امتیازات 
خود را به عدد شش برساند و جایگاه سپاهان را 

در رده چهارم از آن خود کند. 

منهایفوتبال

خبــــــــر

منصور رشیدی: چند هفته دیگر می شود موسیمانه را قضاوت کرد
استقلال  پیشکسوت  رشیدی  منصور 
درباره اینکه این تیم در چند پست نیاز 
به بازیکن جدید دارد بیان کرد: استقلال 
در خط حمله حتما نیاز به جذب بازیکن 
دارد و در خط هافبک بازیکنانی مانند علی 
کریمی و امید ابراهیمی می خواهد. منصور 
رشیدی، پیشکسوت استقلال در گفت وگو 
با ایسنا درباره تساوی بدون گل این تیم 
مقابل چادرملوی یزد در لیگ برتر اظهار 
کرد: از لحاظ قدرت بدنی تیم بهتر شده و تا 
دقایق پایانی دوندگی دارند. در خط هافبک 
و حمله نفرات گلزن ندارند و هنوز خیلی کار 

دارند. از روز اول آقای موسیمانه گفت که از 
نظر بدنی بازیکنان ضعیف هستند. از نظر 
نفرات تیم مشکل دارد. خط حمله ضعیف 
است و باید تقویت شود. او درباره مشکل 
گلزنی استقلال در خط حمله افزود: قبلا 
بازیکنانی مانند دیاباته، محبی و قائدی 
کنون ببینید چه کسانی  در تیم بودند ولی ا
جایگزین آنها شده اند؟ بلانکو را در دقیقه 
۸۸ به زمین آوردند او می خواهد مثلا چه 
کمی  کاری انجام دهد؟ در خط هافبک 
بهتر شدیم. بازیکنی مانند سیلوا و اندونگ 
عالی کار می کنند.  رشیدی درباره این که 

استقلال در چند پست نیاز به بازیکن جدید 
دارد بیان کرد: استقلال در خط حمله حتما 
نیاز به جذب بازیکن دارد و در خط هافبک 
بازیکنانی مانند علی کریمی و امید ابراهیمی 
می خواهد که هم گلزن بودند هم گل ساز 
کارهای دفاعی هم شرکت  و از طرفی در 
اندونگ به مرور جا می افتد.  می کردند. 
و  است  معمولی  بازیکن  جمعه  مسعود 
کیفیت او هم در حد بلانکو و رمضانی است. 
نمی دانم این ها چگونه به استقلال می آیند. 
باید بازیکن شش دانگ به خدمت بگیرند. 
دیاباته دریبل زن، گل ساز و گلزن بود، قایدی 

گی ها سریع بود، با پای  هم علاوه بر این ویژ
چپ و راست کار می کرد و قدرت سرزنی هم 
داشت. بازیکنی مانند این ها می خواهیم. 
این پیشکسوت استقلال درباره عملکرد 
موسیمانه در تیم گفت: عملکرد استقلال 
با موسیمانه بهتر از بازی قبل شده و تیم به 
طور کلی از نظر هماهنگی بهتره شده است. 
زحمتی که خط هافبک می کشد زمانی که 
مهاجمان توانایی استفاده از آن را ندارند 
گل نمی رسد. استقلال  در نتیجه تیم به 
مقداری بهتر شده و با گذشت چند هفته 

دیگر می شود موسیمانه را قضاوت کرد.

چادرملوی  باشگاه  مدیرعامل  عطایی  علی 
اردکان گفت از مدیر تیم فوتبال این باشگاه شنیده 
که سیستم کمک داور ویدئویی )VAR( دقایقی 

پیش از پنالتی استقلال قابل استفاده بود.
  بازی با استقلال 

علی عطایی مدیرعامل باشگاه چادرملوی اردکان 
در گفت وگو با تسنیم، درباره تساوی تیم فوتبال 
چادرملوی اردکان مقابل استقلال و ابراز نارضایتی 
سعید اخباری سرمربی چادرملو از این اتفاق اظهار 
داشت: چادرملو در بازی های خانگی برای کسب 
سه امتیاز می جنگد و اخباری و عمران زاده )مربی 
چادرملو( برای همین مسأله ناراحت بودند. البته 
مقابل تیمی بازی می کردیم که قطب فوتبال ایران 
به شمار می رود. وی در این باره که سبک بازی 
چادرملو نشان می داد به تساوی مقابل استقلال 
رضایت دارد، تصریح کرد: من با کادر فنی در ارتباط 
کامل بودم و می دانم تیم برای پیروزی به زمین رفته 
بود. چادرملو در جدول به امتیازات این مسابقه نیاز 
داشت. با این حال موقعیت های گلزنی ما و استقلال 

تبدیل به گل نشد.
VAR قطع و وصل شدن  

مدیرعامل باشگاه چادرملو در مورد اظهارات 
سرمربی تیم فوتبال این باشگاه مبنی بر قطع بودن 
کمک داور ویدئویی )VAR( در نیمه  سیستم 
نخست بیان کرد: ارتباط VAR کاملاً قطع بود و 
۱۰ دقیقه قبل از پنالتی استقلال وصل شد! خدا را 
شکر که این سیستم به پنالتی رسید و داور متوجه 
اشتباه خود شد. من نمی توانم در محدوده داوران 
حضور داشته باشم و مدیر تیم چادرملو از طریق 

ناظر نسبت به این اتفاق مطلع شد.
  اولین بازی بزرگ 

که  عطایی درباره برگزاری دیدار با استقلال 
مهمترین میزبانی استان یزد از یک تیم بزرگ طی 
دو دهه گذشته به شمار می رفت، خاطرنشان کرد: 
مسابقه با تیم های بزرگ را پس از ۲۰ سال به نحو 
احسن در یزد تدارک دیدیم، اما فراموش نکنیم که 
این اولین بازی بزرگ پس از این مدت طولانی بود. 
تلاش کردیم مسابقه به نحو احسن برگزار شود. 
وی در ادامه صحبت های خود به تسنیم گفت: 
برگزاری بازی بر عهده ماست، اما مصاحبه های 
آن با دیگران است و چادرملو در این زمینه مظلوم 
واقع می شود. باشگاه ما بابت همه کارها زحمت 
کسی از آن تشکر نمی کند. برای من  می کشد و 
ارگان هایی  سمت  به  تشکرها  که  است  جالب 
که دخل و تصرفی در برگزاری مسابقه  می رود 
نداشته اند! آنها هم مصاحبه می کنند و هم مورد 

تبلیغ قرار می گیرند.
  بلیت فروشی 

مدیرعامل چادرملو در مورد ورود هواداران 
وجود  با  نصیری،  شهید  ورزشگاه  به  استقلال 
کرد: بلیت ها  محرومیت در این مسابقه عنوان 
را به کسانی فروختیم که بلیت بازی های قبل را 
خریده بودند. کسانی که در دیدارهای قبلی هم به 
ورزشگاه آمده اند، طرفدار چادرملو هستند. همه 
تمایل رنگی دارند و طرفدار استقلال یا پرسپولیس 
هستند. تعدادی هوادار با پرچم استقلال میان 
هواداران چادرملو بودند، اما جایگاهی متعلق به 

استقلالی ها نبود.

 قرارداد ۲ میلیون دلاری  پرسپولیس  
با اورونوف؟

در  اورونوف  ماندن  احتمال  از  ازبکستانی  سایت  یک 
پرسپولیس با دریافت سالی ۲ میلیون دلار خبر داد. قرارداد 
اوستون اورونوف با پرسپولیس در پایان فصل جاری به پایان 
می رسد.  سایت استادیون ازبکستان در ارزیابی شرایط این 
ستاره نوشت: مسئولان باشگاه پرسپولیس آماده هستند تا 
با قراردادی سالیانه ۲ میلیون دلار این بازیکن ۲۴ ساله را در 
تیم حفظ و قراردادش را تمدید کنند. به گزارش ایسنا، با توجه 
به آنکه شش ماه تا پایان قرارداد اورونوف با پرسپولیس باقی 
کره کند و باید دید در  مانده او می تواند آزادانه با هر تیمی مذا
نهایت چه تصمیمی خواهد گرفت. اورونوف که فصل قبل یکی 
از ارکان اصلی قهرمانی سرخ پوشان بود در فصل جاری به دلیل 

مصدومیت حضور کمتری در ترکیب تیمش داشته است.

دردسر جدید استقلال؛ شکایت بازیکنان 
بوسنیایی به فیفا

دو بازیکن بوسنیایی که پیش از لیگ بیست و چهارم به 
استقلال پیوسته بودند برای دریافت غرامت  به فدراسیون 
کردند. باشگاه استقلال در فصل  جهانی فوتبال شکایت 
نقل وانتقالات تابستانی دو بازیکن بوسنیایی به نام های 
آلمدین زیلیکیچ و ودران کیوسفسکی را جذب کرد. قرارداد 
که به عنوان دروازه بان به استقلال پیوست  کیوسفسکی 
بدون اینکه نامش در لیست آبی پوشان قرار بگیرد، فسخ شد 
و به کشورش بازگشت. زیلیکیچ در لیست قرار گرفت اما او نیز 
بدون اینکه برای استقلال بازی کند کنار گذاشته شد. احمد 
شهریاری، رئیس هیأت مدیره باشگاه استقلال ۱۰ مهرماه 
درباره جذب این دو بازیکن گفته بود: »این دو بازیکن زمانی 
که سرمربی تیم برای ادامه همکاری مشکل داشت، با نظر 
کنون خبر می رسد که هر دو  شخصی من جذب شدند.« ا
بازیکن از باشگاه استقلال برای دریافت غرامت قراردادشان به 
فیفا شکایت کرده  و گفته می شود در مجموع حدود 5۰۰ تا 6۰۰ 
هزار دلار غرامت خواسته اند. با این حال، گفته شده با توجه به 
قراردادی که هر دو بازیکن با تیم های جدید بسته اند، مبالغی 
از قراردادشان کم می شود. باید دید در نهایت این باشگاه بابت 

فسخ قرارداد دو بازیکن بوسنیایی چقدر باید غرامت بدهد.

صدر در قرق دختران فوتسال نفت آبادان
هفته دوازدهم لیگ برتر فوتسال زنان با پیروزی تیم های 
پالایش نفت آبادان و سایپا تهران که اصلی ترین مدعیان قهرمانی 
هستند، به پایان رسید. هفته دوازدهم لیگ برتر فوتسال زنان 
جمعه، هفتم دی با برگزاری سه دیدار پیگیری شد و تیم های 
سایپا تهران، پالایش نفت آبادان و ملی حفاری اهواز مقابل 
رقبای خود به برتری رسیدند. پالایش نفت آبادان که صدرنشین 
لیگ است دیروز به مصاف مس رفسنجان رفت و با نتیجه سه بر 
یک به برتری رسید. به این ترتیب ۲6 امتیازی شد و همچنان در 
صدر جدول باقی ماند. سایپا تهران هم که در رتبه دوم جدول 
قرار دارد، برابر فولاد هرمزگان به میدان رفت و با نتیجه چهار بر دو 

حریف خود را شکست داد. با این نتیجه سایپا ۲۳ امتیازی شد.

 از احضار رامین رضاییان
 تا تعطیلی ۴8 ساعته استقلال 

بازیکن تیم فوتبال استقلال به کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال احضار شد. پنجشنبه شب گذشته و پیش از دیدار 
تیم های چادرملو اردکان و استقلال در شهر یزد، زمانی که 
بازیکنان استقلال در اتوبوس حضور داشتند، یک هوادار 
خانم در اتوبوس آبی پوشان حضور یافت و رامین رضاییان را در 
آغوش گرفت. تسنیم در این زمینه کسب اطلاع کرد رضاییان 
بابت این موضوع به کمیته اخلاق احضار شده و باید با حضور 
در این کمیته درباره این اتفاق توضیح دهد.از سوی دیگر ایسنا 
نوشت با صلاحدید کادر فتی استقلال تمرینات این تیم به 
مدت ۴۸ ساعت تعطیل شد تا بازیکنان به استراحت بپردازند. 
دور جدید تمرینات استقلال برای دیدار برابر سپاهان در دیدار 

پایانی نیم فصل از روز یکشنبه استارت خواهد خورد.

عطایی مدیرعامل باشگاه چادرملوی اردکان:

 VAR قبل از پنالتی استقلال وصل شد! 


